
Minnesanteckningar från 

sektionsledningsgruppen 

 250311 

Närvarande: Daniel Dahlström, Carl Bergander, Emmie Bjerkander och  

Malin Berlin Natrup (Sekreterare) 

 

1. Föregående minnesanteckningar från mötet med fixargruppen: 

 

• Emmie och Carl ska kolla upp med Sören om David har möjlighet att 

plocka upp varor i Fb-hallen samt tvätta målvaktsutrustning och 

västar vid säsongens slut. 

 

• Emmie och Carl kollar upp om vi får sälja KH-grepplinda i kiosken 

med tanke på avtalet med Intersport. 

 

• Emmie och Carl har tagit upp frågan angående försäljning för 

endast ett lag. De har diskuterat det i styrelsen. Egna lag får inte ha 

egna försäljningar.  

 

En tanke i sektionsledningen är att man skulle kunna lägga in ett 

sponsoralternativ som är riktat till cuper för exempelvis de äldsta 

lagen. 

 

• Kan medlemmarna i fixargruppen få reducerat pris på 

träningskostnaden för ett barn som kompensation för sitt 

engagemang? Nej, det finns många olika grupper som gör stort 

ideellt arbete i föreningen och det kommer bli svårt att avgöra vilka 

som ska kompenseras och inte. Det är endast de som är tränare 

som får träningskostnaden betald för ett barn. 

 

• Hur kommer pengarna som fixargruppen genererar spelarna till 

gagn? Sektionsledningsgruppen ajournerar frågan. 

 

 

 

 

 

 

 

 



2. Ska det finnas en egen sektion för seniorinnebandyn? 

Det har kommit en fråga om vi ska ha en egen sektion för innebandy 

senior med egen budget och plats i styrelsen. Daniel tar frågan vidare. 

    

3. Sponsoraffischer 

Vi har fått sponsoraffischer från Expressbild som vi borde skicka ut till våra 

sponsorer. Vi siktar på att göra det efter säsongens slut. 

 

4. Flicklagen 

Tränarna för de äldsta flicklagen kommer träffas och se över hur lagen kan 

konstellera sig. 

  

5. Inför sektionsmötet    

• Vilka lag och tränare har vi i varje lag inför nästa säsong? 

• Laget runt? Positiv och negativt under säsongen 

• Carl gör enkät 

• Malin bjuder in till säsongsavslutningsträff 

 

6. Funderingar från sektionsledningen 

• Hur gör vi med domarutbildningen nästa år? 

• Hur har sektionsgrupperna fungerat under? 

• Styrelserepresentanter? Sektionsledningen?  

 

 

Vid datorn Malin Berlin Natrup  

 

 

 

 

 

 


